
   

I Z V O D   I Z   Z A P I S N I K A 

sa održanog 8.sastanka Privrednog vijeća Općine Bosanska Krupa  

 

Sastanak održan dana 25.10.2017.godine u zgradi općine Bosanska Krupa sa 
početkom u 10,00 sati 

 

 

Prisutni:  

Armin Halitović, Samir Suljkanović, Esma Hergić, Sadika Halitović, Razija 
Skenderović,Damijan Segulin, Mersudin Halilović, Kasim Šertović, Haris Komić 

 

Dnevni red: 

1. Uvodna riječ 

2. Prezentacija progresa u Projektu „Povećanje konkurentnosti radne snage na 
području općine Bosanska Krupa 

3. Konsultacije u pripremi Programa poticaja za 2018.god.u okviru projekta 
MEG 

4. Informacije o GIZ ORF MMS projektu 

5. Diskusija 

 

Ad.1/ 

 Predsjedavajući PV g. Armin Halitović otvorio je sastanak i dao predloženi dnevni 
red na glasanje. Dnevni red je jednoglasno usvojen bez primjedbi. 

 

Ad.2/ 

 Gospodin Haris Komić je prezentirao progres u projektu „Praćenje konkurentnosti 
radne snage na području opine Bosanska Krupa„. 

U prezentaciji je napomenuo da je cilj ovog projekta uspostaviti sistem za edukaciju i 
osposobljavanje nezaposlenih lica u skladu sa potrebama poslodavaca i njihovo 
zapošljavanje kroz ojačano lokalno partnerstvo javnog privatnog i nevladinog 
sektora. 

Kroz projekt će se osposobiti 80  nezaposlenih lica od kojih bi njih minimalno 76 
trebalo se zaposliti u partnerskim firmama ili na drugo tržište rada. Projekt je 
započeo u šestom mjesecu ove godine i do sada su provedene ili započete sljedeće 
aktivnosti: 

1. Uspostavljen LPZ  
2. Kreirani prijedlozi internih akata LPZ 



3. Započet proces nabavke opreme za obuku varioca i pripreme za instaliranje 
opreme 

4. Pripremljen javni poziv za polaznike obuke 
5. Započet proces uspostave sistema za praćenje potreba poslodavaca  
6. Započet proces analize regulatornog okvira. 

 

Ključne aktivnosti u narednom periodu su :  

1. Instalacija oprema u BINOVA centru i početak obuke 80 polaznika 
2. Atestiranje 80 polaznika koji su prošli obuku zapošljavanja minimalno 76 

polaznika  
3. Kreiranje prijedloga za izmjenu regulatornog okvira za praktičnu nastavu 
4. Stavljanje u funkciju svih kapaciteta BINOVA centra 
5. Nastavak aktivnosti općine Bos.Krupa i LPZ na jačanju konkurentnosti radne 

snage putem realizacije istih i sličnih projekata       

 

Nakon prezentacije u diskusiju su se uključili prisutni članovi PV : 

- Gospođa Razija Skenderović, Služba za zapošljavanje, je iskazala bojazan 
da prema njenim informacijama i podacima kojim raspolaže neće biti 
dovoljan broj zainteresiranih polaznika. Većina prijavljenih na evidenciji biroa 
za zapošljavanje traži informacije da li su certifikati koji se dobiju nakon 
ovakvih i sličnih obuka važeći u zemljama EU. Svakodnevno se sa 
evidencije biroa minimalno jedna osoba odjavi jer su našli posao u susjednim 
i drugim zemljama EU. 

- Gospodin Mersudin Halilović, BOSANCAR doo, se složio sa predhodnicom i 
rekao da će većina polaznika nakon određenog perioda napustiti radna 
mjesta jer je prisutan trend odlaska radnika iz postojećih firmi u oblasti 
metalne industije. 

- Gospodin Damijan Segulin, KRUPA KABINE doo, problem odlaska radne 
snage je evidentan i bit će još izraženiji ako se od 01.01.2018. godine ukine 
vizni režim za zemlje zapadnog balkana koje nisu članice EU. Bez obzira na 
rizike koje prate ovaj projekt ovo je pravi put da se izvrši prekvalifikacija 
radne snage koja nema šansu da sa postojećim zanimanjima nađe posao i 
da se zaposli na području općine u okruženju ili na nekom drugom tržištu 
rada.  

 

Ad.3/ 

  Gospođa Esma Hergić koordinator MEG projekta koji se realizira u općini 
Bos.Krupa je prisutne upoznala o trenutnim aktivnostima koje se provode u obe 
komponente projekta okolišnoj i ekonomskoj. Okolišna komponenta obuhvata 
aktivnosti u Javnom  komulnom preduzeću a koje se odnose na operativnu 
autonomiju preduzeća, organizacionu strtukturu, zaposlene, odnose sa javnošću, 
kartiranje i efektivno zoniranje mreže kao i upravljanje neprihodovanom vodom te 
finansijsko upravljanje preduzećem. Aktivnosti koje se tiču JLS se odnose na izradu 
Akcionog plana u oblasti zaštite okoliša koji će biti definirane obaveze i rokovi kao i 
nosioci aktivnosti. Što se tiče ekonomske komponente projekta općina će imati 
mogućnost da dobije grant sredstva iz dva fonda. Jedan se odnosi na procjenu 



napretka općine kroz ispunjenje 15 indikatora od stepena ispunjenja zavisit će visina 
dobivenih sredstava maksimalan iznos koji općina može dobit na osnovu broja 
stanovnika je 130.000,00 KM. Drugi fond je grant šema poticaja kroz koji općina uz 
uslov da pripremi i realizira Program poticaja ostvaruje pravo na 25.000,00 SCF. 

Priprema Programa poticaja je u početnoj fazi prikupljanja informacija od ciljnih 
grupa. Organiziran je sastanak sa predstavnicima udruženja malinara koji su 
prezentirali probleme koji su nastali usljed neorganiziranog otkupa i niske otkupne 
cijene kao i ekstremno visokih temperatura tokom ljeta. Postoji velika 
zainteresiranost malinara da se instaliraju hladnjače na području općine i potpišu 
ugovori sa provjerenim otkupljivačima kao i spremnost za sufinansiranje ovih 
projekata. Prisutni su podržali incijativu da se dio sredstava u javnom pozivu usmjeri 
za rješavanje problema u malinarstvu. Sugerirano je da se prilikom izrade programa 
konsultira vanjsko-trgovinska komora koja posjeduje informacije o registriranim 
otkupljivačima i kretanju na tržištu da bi se na ovaj način zaštitili proizvođači od 
ucjena nakupaca. 

 

Ad.4/ 

  Gospođa Esma Hergić je prisutnim članovim PV prezentirala informacije o Projektu 
GIZ ORF MMS koji podržava BFC certificirane općine i gradove u regiji. U okviru 
ovog projekta zaineresirani investitori koji imaju namanje 25% vlasničkog udjela iz 
Njemačke ili neke druge zemlje EU mogu dobiti grant u iznosu od 150.000,00-
200.000,00 eura s tim da investitori trebaju uložiti isti iznos sredstava. U okviru ovog 
projekta je moguće nabaviti opremu vršiti prekvalifikaciju radne snage i surađivati sa 
obrazovnim institucijama i sl. Uz zadovoljenje određenih koristi za lokalnu zajednicu. 

Nije bilo pitanja niti komentara prisutnih. 

 

Ad.5/ 

  Prije diskusije gospodin Haris Komić, PLOD centar u funkciji je konsultanta MEG 
projekta, je najavio prisutnim da će se u narednom periodu poslovnom sektoru 
pružiti tehnička asistencija putem podrške kroz uspostavu Centra za investitore u 
okviru JLS kao i drugi vidovi asistencije o kojim će biti blagovremeno obavješteni. 

Obzirom da je diskusija vođena tokom cijelog sastanka nije bilo iskazanih interesa 
sa posebnom diskusijom od strane prisutnih. 

Predsjedavajući Armin Halitović zahvalio se prisutnim i zatvorio sastanak . 

 

 

  Sastanak završen u 11,30 sati  

 

Zapisnik pripremile: 

Esma Hergić i Selma Šehić           


